
2022-11-09   Filbyter Bridges lokal 

 

Styrelsemöte, Filbyter Bridge 

 

Närvarande:   Icke närvarande 
  
Roger Hilmersson, v ordf  Carl Ragnarsson, ordf   
Lars Lövgren, kassör  Martin Löfgren, ledamot 
Eva Hydén, suppleant 
Siv Gustafsson, sekreterare 
Lars Jakobsson, suppleant 
Anna Björling, ledamot 
Ann-Marie Whiteman, cafeteriagruppen   
      
    
Dagordning 

1. Vice ordförande öppnade mötet och hälsade alla 
närvarande välkomna. 
 

2. Mötet godkände dagordningen 
 

3. Ekonomi 
Inget nytt att rapportera angående vår ekonomi. 
 

4. Julfest 
Mötet beslutade att julfesten blir lite nedbantad mot tidigare 
år. Start kl 12.15 med glögg, mingel och lotteri. Spelet 
startar kl 13. Halvvägs i tävlingen serveras kaffe och 
lussebulle. Priser till scratch och handikapp. 
 
Lars Lövgren införskaffar lotter och priser till såväl lotteriet 
som tävlingen. 
 
Roger införskaffar glögg, russin och fikabröd.  
 
Avgift: 2 spelkuponger alt 120 kr. 
 
 



5. Vårens kurser 
Grundkurs A – oklart vem som blir kursledare.  
Grundkurs B – Martin Lindfors 
Bättre Spel – Kursledare Sune Björling 

 

6. Cafeterian 

Cafeterian öppnar den 14 november på prov. Verksamheten 
ska utvärderas vid kommande årsskifte. 

Ann-Marie Whiteman presenterade cafeteriagruppens förslag 
till verksamhet, utbud och priser, vilket antogs av styrelsen. 

Servering av smörgås, kaffe, te och godisbit kommer att ske 
måndag kväll, onsdag eftermiddag och onsdag kväll. 
Smörgåsar ska förbeställas i cafeterian innan tävlingen startar.  

Priser: 

 Kaffe 10 kr/kopp påtår ingår inte.  
 Enkel ostfralla 10 kr.  
 Smörgås med skinka/leverpastej/köttbullar 20 kr. 
 Dricka 10 kr 
 Smågodis/liten kaka 5kr 

Förköpshäften à 50 kr/100 kr för utbudet i cafeterian finns att 
köpa. 

Betalning ska göras via Swish. I undantagsfall kan betalningen 
ske med kontanter, då med jämna pengar.  

Vid kurstillfällen ingår, som tidigare, gratis kaffe/te. 

Systemet med klubbvärdar upphör de dagar som cafeterian är 
öppen. 

Torsdag eftermiddag serveras endast kaffe som tidigare. Detta 
kommer att hanteras av klubbvärden. Det är, i skrivande 
stund, oklart om och hur betalningen torsdagar ska ske. 

 

     

 
 



7. Medlemsmatrikel 

Vår medlemsmatrikel behöver uppdateras. Därför finns det en 
utskriven kopia på disken hos tävlingsledaren. Alla 
medlemmar uppmanas att granska och vid behov uppdatera 
sin egen profil.  

 
8. Övriga frågor 

Vice ordförande redogjorde för föreningens behov av nya 
kursledare.  
 

9. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är söndagen den 8 januari kl 17. 
 

10 . Vice ordförande avslutade mötet. 
 

 

 

Roger Hilmersson   Siv Gustafsson 

Vice ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 


